
Bežigrajčani
radi beremo
Dvajset tisoč občanov je zapisanih v
katalogu, več kot pet tisoč je rednih
izposojevalcev knjig

Postavilf imo se ob pult bežigrajske
tnjižnlce in pobarali oblskovalce o njlho-
imm odnotu do knjlge.

MARJAN LAH iz Zveze delavsklh univerz
Slovenije je redni obiskovalec bežigrajske
tnjižnice, Na vprašanje, kaj najraje bere, je
revsem kratko odgovoril: -Na seznamu
nojih najljubših Čttv sta predvsem sloven-
ika pisatelja Miško Kranjec in Beno Zu-
lančič, med tujimi pa v prvi vrsti Doyle. 2
zbiro Čtiva sem popolnoma zadovoljen.«

Knjlžničarka IVANKA TOMPA ima naj-
)oljši pregled nad izposojevalci knjig:
'Predvsem je treba povedati, da se mladi-
\a zanlma najbolj za »pustolovsko« litera-
uro. Pri Študentih pa )e opaziti, da si izpo-
lojajo predvsem Studijsko in ieposlovno
iteraturo. No, z obiskom res nimamo te-
iav, zlasti še sedaj, ko so počitnice mimo.«

Učonka osmega razreda BLANKA HU-
AAR je dejala: -Leposlovnih knjig si bolj

malo sposojam, saj mi za branje ne ostaja
mnogo Časa. Zato pa si sposojam razne
učbenike, ki jih bodisi nimam afi pa so
predragi, Res je lepo, da imamo za Beži-
gradom tako knjižnico."

Študent gradbeništva MILAN KOŽEU je
redni obiskovalec knjižntce. -Zame je prvi
in najboljSi pisatelj Hemingway. Kmalu
bom prebral vsa njegova dela, Z izbiro
knjig sem več kot zadovoljen, saj dobim na
policah vse najnovejše izdaje naših založb.
Naša bežigrajska knjižnica je res v redu.«

Knjižmčarka MILKA PRODAN: »Ugotav-
Ijamo, da naši občani radi berejo, saj sicer
ne bi imeli kar pet tisoč rednih bralcev,
čeprav jih je več kot dvajset tisoč v katato-
gu. Če dodam Še to, da se dnevno zvrsti
pred našimi knjižnimi policami sto do dve-
sto bralcev. te Številke ie nekaj povedo.
Prav gotovo v povprečju nismo med zad-
njjmi v Ljubliani.«
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